
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
4.5.2009 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Novotný, Gracík, Feistmantl, Vrána, Košta, Vojáček, Fenigbauer, 
Vlk, Mareš. 

b) Omluveni : Jungvirt, Petráš, Švelch, Erhart (DK) 
2) Došlá pošta 

a) Od Obecního úřadu Horní Poříčí jsme obdrželi výpověď z nájmu rybníčků v Poříčí 
z důvodu nezaplacení nájmu. Předseda Jungvirt s ing. Marešem jednali se starostou. 
Výbor na základě výsledků jednání rozhodl zaslat obci vysvětlující dopis a požádat o 
obnovení nájemní smlouvy. 

3) Projednáno 
a) Předseda a hospodář se zúčastní semináře ve Vodňanech ve dnech 14. a 15.května. 
b) Výbor vyjádřil souhlas s nominací na krajské kolo Zlaté udice 2009. Družstvo povede 

Martin Vlk. 
c) Pan Košta upozornil na neuklizené větve na revíru Otava 3, dále pak na problematiku 

parkování aut rybářů přímo u vody. Hospodář Novotný uvedené projedná se starostou 
příslušné obce. 

d) Zkoušky nových členů (mládeže) proběhly bez problémů. 
e) Dětské závody na Slaníku proběhly v pátek 1.května podle plánu. Zúčastnilo se 35 

dětí, z toho třetina dívek. Podrobnosti jsou v samostatném článku na webu. 
f) Byla podepsána smlouva na nákup pozemku Sedlo II a byl podán návrh na zápis do 

katastru. 
g) Výbor souhlasí s umístěním kabelu společnosti EON na pozemku ve Smiradicích, 

který je ve vlastnictví MO. Jedná se o cca 3 m kabelu přes roh pozemku. Souhlas byl 
vyjádřen i s náhradou ve výši 500 Kč. 

h) Ve věci odkupu pozemku pod garáží na sádkách byly příslušnému úřadu zaslány 
všechny potřebné dokumenty, čekáme na návrh kupní smlouvy. 

i) Průběžně probíhají práce na zapsání rybochovných zařízení do Ústřední evidence na 
veterinární správě.  

j) Zápis o provedení inventury byl zkompletován a podepsán. 
k) Proběhl nákup nového mobilního telefonu pro potřebu hospodáře. 

4) Příští výbor  8.6. 2009 od 17 hod na sádkách. 
 

zapsal Zdeněk Gracík 
schválil Milan Jungvirt 


